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Dato: 13  Dagsorden for bestyrelsesmøde: Torsdag den 13. juni 2024 kl. 19.00   

Indkaldte: Marie, Inger, Pernille, Morten, Julia, Jeanette, Nanna, Mette, Jesper, Maja og 

Heidi. 

Afbud fra: Pernille, Heidi, Jeanette. 

Kage: Inger  

Referent: Maja  

A.  Valg af ordstyrer  Alle 

B.  Godk. referat  Maja 

Pkt. Beskrivelse Punkter til orientering – ingen beslutning Ansvar 

1 Formand, FU 
 
Ansatte 
 

 
Oprydning 
 

 
Venteliste 
opstaldning 

 
Laura er fortsat i praktik hos Netta hvilket fungerer rigtig godt. Lauras praktik vil 
fortsætte efter sommerferien.  

 
Det er generelt et stort problem, at mange ikke rydder op efter sig selv. Der er 
skrevet ud af flere omgange, nu prøver vi også med en mail.  

 
Følgende mail er sendt ud til alle på ventelisten:  
 
Til alle på venteliste til boks i Sabro Rideklub 

 
Vi har aktuelt lang venteliste til boks og vil derfor benytte muligheden til lige at ridse 
op, hvad det vil sige at have hest i Sabro Rideklub. 
Sabro Rideklub er medlemsejet og baseret på frivillige kræfter. Det forventes derfor, 
at man som opstalder i klubben tager del i det frivillige arbejde; indgår i udvalg, 
deltager i arbejdsdage (udover dem man er pålagt), maling af spring, deltager i 

generalforsamling og andre møder mv. 
Klubben er kun det medlemmerne selv skaber, så det er vigtigt, at vi fremadrettet får 
opstaldere ind som vil bidrage til fællesskabet og klubben. 
Som udgangspunkt tilbydes man boks i den rækkefølge man er blevet skrevet op. 

Dog vil vi have fokus på sammensætningen af opstaldere, så vi fremadrettet 
opretholder god balance med pony/hest og børn/voksne i stalden, da det er 
bestyrelsens overbevisning at dette giver den bedste klubånd og staldmiljø. 
 
Hvis man bliver tilbudt en boks og siger nej 2 gange, vil man komme bagerst på 
ventelisten. 
 
På bestyrelsens vegne 
Marie Nielsen 

Marie 

  

  
  

2  Kasserer, FU  Inger 

3 Sekretær, FU 
 

Genopretnings-
puljen 
 

 
 

Vi har fået 50 % fra genopretningspuljen, til genopretning af spejl, skurvogn og 
baner.  

Maja 

4 Staldansvarlig 
 

 Netta 

5 Hestevelfærd og 

parter 
 
Saddelmager 

Vi har købt en ny elevhest, Pairc. Han er 9 år, 159 og virkelig flink.  
 

 

Vi får sadelmager til elevhestene d. 18 juni.  

Mette/ 

Nanna 

6 Elevrytter repr.  Jesper 

7 Handy-udvalg   Morten 
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8 PR-udvalg  Heidi 

    9 Stævneudvalg  Pernille 

10 Bredde-udvalg 
 
Ridelejr 

 

Vi har i weekenden holdt ridelejr med 42 tilmeldte. 

Julia 

11 Ungdoms-udvalg 

 
Bootcamp 

 

 

God opbakning til bootcamp, mange tilmeldte. 

Rikke Riis holder kursus om hestes pain face i uge 27. Samme pris som sidste år. 
Søren Kirchhoff holder kursus i uge 31 om førstehjælp til heste. Han gør det gratis. 

Nanna 

12 Cafeteria-udvalg  Jeanette 

13 Til/fra boksstald  Astrid 

14 Til/fra lejlighed.  
 

 
 
 

Marie / 
Maja 

 
Pkt. 

 
Beskrivelse 

 
Punkter til diskussion, handling og beslutning 

 
Ansvar 

1. Formand, FU 
 

Græsslåning 
 
 

Baner afretning og 
opfylding 
 
Vejhøvl 

 
 
 

 
 
Vi er endt på at få græsset slået af gartner til 500kr pr gang, vi beslutter at fortsætte 
året ud.  
 
Den store bane og måske hallen skal fyldes op, og de skal alle afrettes. Må jeg bestille? 
Vi venter på et tilbud fra SJ-baner, og Marie bestiller.  
 
Vi har vores vejhøvl stående omme bagved og har et bud på 3500kr for den. Skal vi 

sælge? Beslutningen er vi vil give et skud med den selv på søndag, og ellers sælger vi 
den.  
 

Marie 

2. Kasserer, FU 
 

Vi har opdateret budgettet, Inger gennemgår det, og det er sendt rundt til 
bestyrelsen.  

Inger 

3. Sekretær, FU 

 
Visnet træ og 
emhætte 

 

 
Emil fra lejligheden forslår et bytte, hvor han fælder og afskaffer det døde træ ude 
foran lejligheden, og vi så køber en ny emhætte til hans lejlighed, som han selv 
montere. Emil skal selvfølgelig have en ny emhætte (1500 kr), og så siger vi ja til hans 

tilbud om at fælde træet.  
 

Maja 

4. Staldansvarlig  Netta 

5. Hestevelfærd & 

Parter 
 
Skadet partshest 

 

 
 
Vi har på bestyrelsesmødet drøftet hvor vidt man skal betale for part, hvis hesten er 

halt i en længere periode. Det er besluttet, at når hesten har været halt i 2 måneder, 
så skal man fra 3. måned kun betale 150 kr pr. måned indtil hesten er klar til at trave.  
 
 

Mette/ 

Nanna 

6. Elevrytter-rep.   Jesper 

7. Handy-udvalg 

 
Spalter 

 

 

Morten 
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Arbejdsdage 

Vi har lidt spalter i overskud, skal vi have dem lagt et sted? De bliver lagt i 
løbegangen under ledet mellem rød og grøn fold, for at lave en sti til de ansatte. 
Peter har tidligere foreslået at køre en pig igennem folden et sted eller to og se om 
det virker? Han tror vandet har svært ved at løbe af. Vi forsøger, at Peter kører en 

pig igennem folden.  
 
Vi skal have planlagt datoer for arbejdsdage i efteråret:  

- 25 august 
- 22 september 
- 27 oktober 

 

8. Pr-Udvalg  Heidi 

9. Stævne-udvalg  Pernille 

10. Bredde-udvalg 

 
Aflysning af 
undervisning  
 

 
 
 
 

 
Hjælpermad 

 

 
 
Vi havde til powerpåske en kæmpe opbakning, sådan at elevhestene nu gik med 2 
børn istedet for 1 som de ellers har gjort. I den forbindelse vil vi gerne aflyse 

elevundervisning mandag – onsdag når vi fremover holder powerpåske og episk 
efterår, for at skåne elevhestene. Er det fint? 
(Elevundervisnig aflyses bl.a i forvejen til stævner, ridelejr og helligdage, og vores 
indtryk er, at iverfald tirsdag og onsdag ikke aflyses ellers”.  

 
Vi ønsker os hjælpermad til fastelavn og julestævne, på samme præmis som det 
fungerer ved de almindelige stævner (hjælper man 4 timer får man hjælpermad) 

 
Bestyrelsen er enig med begge dele.  

Julia 

11. Ungdoms-udvalg 
 
Oprydning på 

høloftet 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

Kontoret 
 
 

 

 

Høloftet trænger til en ordentlig oprydning. Det er svært at komme rundt og svært at 

finde ting. 

Der er RIGTIG mange dækkener, sadler, strigler. Der trænger til mere 

opbevaringsplads. 
Der er mere springmateriale deroppe, som måske kan fikses, men som har stået 

deroppe i flere år 

Der skal sættes en hel dag af til det. 
Jeg vil gerne stå i spidsen. Men jeg er MEGET god til at smide ud, så hvis nogle har 

noget kært, så skal i nok være med til at deltage. 

Jeg vil gerne bruge 2000 kroner på reoler til elevhesteudstyr opbevaring  

F.eks 
https://jysk.dk/opbevaring/reoler-og-rumdelere/reol-vindinge-6-hylder-

krom?gad_source=1&gclid=CjwKCAjwvIWzBhAlEiwAHHWgvT5GtDCKiefVMFJfKteGEIz

NCMA_liUQ35RoZHvU3iV9dAgjJCVCKRoClFoQAvD_BwE&gclsrc=aw.ds 

 

Inger kender nogle vi kan få sandsynligvis kan få reoler af, det gør vi istedet for at 

købe nye. Kæpheste springene skal flyttes ned i pavilionen med det almindelige 

springmateriale.  

Nanna planlægger en dato, hvor bestyrelsen kan mødes og rydde op.  

 

Nanna og Marie har ryddet op på kontoret, den øvrige bestyrelse går ned de næste 

par uger og tjekker, om der er mere der skal gemmes.  

 

Nanna 
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Rengøring af tutten 
 
 
 

 
Pies vandpjaskeri 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
Kursus 

 

Tutten trænger til en god rengøring. Ikke bare gulvvask osv. 

Men ordentlig rengøring af ovn, toaster, køleskabe, skabe, samt bagved ovn. Nanna 

tager det med videre til tut-udvalget.  

 

Pie pjasker meget med vand, og hver gang jeg er i stalden, løber det langt ud på 

staldgangen, og flere andre opstaldere går og fejer det ind til hende. Det gør 

staldgangen glat 

Kan vi sætte nogle krav til hende om at hun gør mere for at holde vandet væk fra 

staldgangen? 

Jeg ved at hun har en balje, men det hjælper tilsyneladende intet. 
Der er intet strøelse under vandkop.  

Til en start forsøger vi, at skrue ned for vandet, og hvis det ikke virker, så skal der 

ligges mere bund ind under vandkoppen, Nanna skriver til Nina om det.  

 

Søren holder kursus i uge 31 gratis. Jeg vil gerne give ham noget som tak. Nanna 

køber ham noget.  

12. Cafeteria-udvalg 

 
Kaffemaskine 

 
 
Kaffemaskinen i tutten er ødelagt, vi skal have en ny, Nanna køber en ny.  

 

Jeanette 

13. Til/fra boksstald  Astrid / 
Mette / 

Marie 

14. Til/fra lejligh.   

15. Eventuelt 

    

16. Lukkede punkter 

    

    

17. Næste møde   

 1. Dato Mandag d. 12 klokken 19, Mette står for dagsorden og referart.  Alle 
 2. Kage Marie  


